
Zápis z jednání Školské rady ZŠ Táborská

11. 5. 2017

Přítomni: Mahulena Košťálová, Jiří Petráček, Dana Křivánková-Klisáková, Petr Horálek, Miroslav 
Hricz, Karel Zavřel
Host: František Prokop (ředitel školy)

1. Zahájení jednání ŠR

2. Školská rada projednala a jednomyslně schválila inspekční zprávu ČŠI z ledna 2017.
3. Podněty z třídních schůzek: 

 6.A: rodiče údajně nebyli dostatečně informováni o možnosti poznávacího zájezdu do 
Londýna. Není to však pravda. Předběžné přihlášky se podávaly již v červnu 
minulého šk. roku a v té době také obcházela učitelka angličtiny rodiče během 
třídních schůzek.

4. Podnět od paní Koleva (4.B) ve smyslu stížnosti na neprofesionální chování učitele Jiřího 
Zbořila:

Školská rada projednala zmíněnou stížnost a vyžádala si stanovisko ředitele školy. 
Ředitel školy se stížností aktuálně zabývá, ale v době zasedání školské rady nebyly 
ještě o výsledku informovány jednající strany. Proto nebyl závěr projednání sdělen 
ani členům školské rady. 

5. Další jednání ŠR bude iniciovat předsedkyně M. Košťálová v říjnu 2017.
6. Ukončení jednání ŠR.

Zapsal: Karel Zavřel


